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1. 
 

OPŠTI  DIO 
 
       “ SRC Budva”d.o.o, je osnovana kao J.P. “Boka” – Budva I upisana je u sudski registar , prvi 
put, 15.12.2004. god. Svojom odlukom SO Budva, dana 23.08.2007, mijenja ime Preduzeća u J.P. 
Sportsko rekreativni Centar “Budva”,a od 01.01.2016.god. izvršena je preregisracija Preduzeća (  u CRPS 
Podgorica) u “Sportsko rekreativni centar Budva” d.o.o.( Odluka o osnivanju DOO ”Sportsko rekreativni 
centar Budva objavljena u sluzbenom listu CG br.15/14-Opštinski propisi). 
 
Osnovna djelatnost preduzeća predviđena Statutom, je u oblasti sporta: 
 

 organizovanje sportskih takmičenja I drugih programa, koji su od značaja za fizičku kulturu I sport 

 podsticanje I razvijanje saradnje sa drugim organizacijama I ustanovama iz oblasti sporta u zemlji 
I inostranstvu 

 marketing u oblasti sportskih programa od javnog interesa za Opštinu 

 sistematski rad na podizanju što boljeg I potpunijeg zadovoljenja potreba sportista I građana iz 
sfere sporta I fizičke kulture 

 
Izgradnja bazena je počela još 1994/5 godine, trajala više od desetak godina, a završetkom izgradnje I 

opremanjem, konačno su se stekli uslovi za otvaranje. Početak njegovog rada (29.12.2006.g) Javno 
Preduzeće je počelo praktično da obavlja svoju osnovu djelatnost. 
            U toku 2015. Bilo je planirano da se raspiše tender za zamjenu krova, odnosno čelične krovne 
konstrukcije, Budžetom Opštine Budva su predviđena I odobrena sredstva za rekonstrukciju. Usljed više 
faktora taj posao nije urađen I odložen  je do daljnjeg . Dosta neophodnih predradnji je urađeno, 
dogovora napravljeno, međutim još uvijek smo daleko od raspisivanja tendera, najviše  zbog finansijskih 
nemogućnosti da projekat do kraja ispratimo.  
 

2. 
 

ZNAČAJ  RADA   DOO  “SRC BUDVA” 
 
 “SRC Budva” d.o.o, od osnivanja,  pokazuje opravdanost svoga poslovanja i rada, koja se 
prvenstveno ogleda  kroz mogućnost uključivanja velikog broja mladih ljudi, tj. njihovo aktivno bavljenje 
sportom i rekreacijom, postizanje značajnih sportskih rezultata plivačkih vaterpolo klubova iz nase 
opštine,  Nase usluge koriste klubovi  VK“Budvanska rivijera” , PVK “Stari grad”, VK “Primorac”, AV 
“Cattaro” kao I povremeno Vaterpolo reprezentacija Crne Gore. Reprezentacija Crne Gore je igrala sve 
utakmice Svjetske lige, u organizaciji FINE, ( grupa “A” Francuska, Italija, Hrvatska, Turska i Crna Gora ), u 
našem bazenu. Mlađe reprezentativne kategorije, imaju povremena okupljanja po godištima, tako da i 
oni otprilike jednom mjesečno dolaze u Budvu. U organizaciji Osnovnih i Srednjih škola, uz našu saradnju.  
Osim toga u bazenu se u zimskim mjesecima ( od Februara do polovine Maja ) održavaju predavanja , 
odnosno obuka Spasilaca, u zajedničkoj organizaciji sa Crvenim Krstom Crne Gore. 
             Kupovinom i ugradnjom “lifta” za osobe sa invaliditetom, poboljšan je u velikoj mjeri rad i grupi 
plivača sa invaliditetom. Napominjemo da naš bazen, jedini u Crnoj Gori ima prilaznu “rampu” za 



invalide, kao i “lift” za ulazak i izlazak iz vode, osoba sa invaliditetom, tako da mnogi korisnici sa 
pratiocima dolaze na plivanje i iz susjednih gradova ( Tivat, Kotor i Cetinje ). 
           Plivački vaterpolo klubovi koji koriste kapacitete bazena broje oko 250 do 300 članova svih uzrasta 
i selekcija. Rad sa tim mladim ljudima je stručan i edukativan. U njihov rad je uključeno po dva trenera za 
seniorske ekipe, kao i 14 trenera za sve uzraste mladjih kategorija. Crveni krst ima svoje instruktore, a za 
đake srednjoškolce izbornu nastavu organizuju profesori fizičkog vaspitanja. 
Kad se tome doda građananstvo i rekreativci, svakodnevno kroz bazen prođe oko 350 do 400 korisnika. 
Ovo je jedan segment koji opredeljuje značaj rada i postojanje ovog Preduzeća . Drugi, ne manje značajan 
segment je da se putem sportskih kapaciteta  i manifestacija, daje doprinos turističkoj ponudi grada 
Budve ( u smislu da se uglavnom u zimskom periodu, odvijaju razna takmičenja sportskih ekipa, koja 
usputno koriste razne turističke usluge ).  Vaterpolo utakmice u okviru  regionalnog i Evropskih 
takmičenja, ( VK Budvanska rivijera je igrala u Euro ligi i Triglav Jadranska vaterpolo ligi), ali i 
reprezentativni nastupi najbolje nacionalne selekcije Crne Gore, mlađih, reprezentativnih selekcija Crne 
Gore, koje se odigravaju na nasem bazenu.  
 
Održano je i Prvenstvo Crne Gore u plivanju.  Seniorska reprezentacija Crne Gore je imala zajedničke 
pripreme sa selekcijom Italije i Turske, prilikom njihovih gostovanja. Turistički kapaciteti, povoljna klima, 
ali i veliko iskustvo i tradicija, koju ima naš grad, su optimalan preduslov za rad i pripreme sportskih 
ekipa, kao i održavanje raznih sportskih manifestacija, radničkih i studentskih igara. 

 
3. 
 

POSLOVANJE  U  2018. GODINI 
 
          Preduzeće je u 2018. godini, kao i svake godine, zbog godišnjeg remonta postrojenja i 
visokih temperatura, obustavilo rad  u toku avgusta mjeseca. U tom period  radnici koriste I kolektivni 
godišnji odmori,( jer napominjemo, kada bazen otpočne sa radom, postrojenja i ljudi angažovani na 
raznim poslovima u okviru  Preduzeća, rade neprekidno svih sedam dana u nedelji, odnosno 30 dana u 
mjesecu, sve do zatvaranja bazena u mjesecu avgustu i novog remonta i godišnjih odmora ). Sredinom  
septembra, po obavljenom remontu, stvoreni su uslovi I  nastavljen rad. 
Težište poslovanja  je pružanje usluga sportskim ekipama I građanstvu, odnosno korišćenje kapaciteta za 
sportsko – rekreativne potrebe ekipa i građana. 
Mogućnosti za neku značajniju eksploataciju bazena su limitirane kapacitetima koje preduzeće ima na 
raspolaganju, tako da je poslovanje uglavnom namjenjeno za potrebe ekipa iz grada, VK “Budvanska 
rivijera”, PVK “Stari grad”, Plivački klub za osobe sa invaliditeteom “Budva” ostalim klubovima van 
teritorije Budve 
. 
                Objektivne okolnosti značajno ograničavaju komercijalizaciju naših usluga. Sam položaj objekta, 
sa lošom saobraćajnom komunikacijom, ne daje previše mogućnosti za nekom dodatnom zaradom. 
Čelična krovna konstrukcija, takođe ograničava upotrebu bazena u ljetnjem periodu, kada bi se neki 
termini mogli ponuditi za zainteresovano tržište. Zbog takvog krovnog pokrivača, temperature na bazenu 
su izuzetno visoke ( I do 50 stepeni ) I onemogućavaju normalan rad. Korišćenje bazena od strane 
sportista je od 10 do 12 sati dnevno, rekreativaca 2 sata. 
Najznačajni korisnik je V.K. “Budvnska Rivijera” čija seniorska vaterpolo ekipa koristi bazen  3 sata 
dnevno, plivači-seniori dva sata, a mlađe vaterpolo selekcije u raznim selekcijama ( od 1996. Do 2003. ), 
sa školom plivanja 6-8 sati dnevno. 
                                                           



           Uz sve ove aktivnosti  ( rekreaciju, treninge i odigravanje utakmica ) bili smo i organizatori 
značajnih sportskih takmičenja na Međunarodnom i Nacionalnom nivou( finale Kupa CG, pripreme 
reprezentacije, utakmice Euro i Svjetske lige ) u vaterpolu, kao i dva prvenstva Crne Gore u plivanju . 
                 

4. 
 

OSNOVNA SREDSTVA I INVENTAR : 
 
čine oprema i rekviziti za obavljanje djelatnosti, i to : 

 službeno vozilo ( Ford C-max ) 

 kancelarijska oprema i sitni inventar 

 rekviziti za sport  ( golovi, pruge, blokovi...) 

 razni alati i pomoćna oprema 
           
             U strukturi osnovnih sredstava Preduzeća, nedostaje poslovna zgrada, koju nismo mogli 
knjigovodstveno evidentirati, jer ne postoji dokumentacija potrebna za tu vrstu knjiženja ( građevinska i 
upotrebna dozvola, projektna dokumentacija... ). Predat je zahtjev u Katastar za knjiženje postojećeg 
objekta. U prikupljanje navedene dokumentacije smo krenuli  samostalno,  angažovanjem JU “Institut za 
razvoj i istraživanja u oblasti zaštite na radu” Podgorica, koji nas već više  godine prati, u pokušaju 
obezbjeđivanja dokumentacije. Dosta toga je već urađeno, očekujemo da ćemo u 2019.god.  realizovati 
taj, za naš objekat ključni projekat i da će se steći svi neophodni uslovi za dobijanje građevinske i 
upotrebne dozvole. U dosadašnjem radu nepostojanje valjane dokumentacije je predstavljalo problem. 
             Taj problem je jedan od osnovnih, ako ne i najveći u radu preduzeća, a koji bi rekonstrukcijom 
krova u narednoj godini, trebalo konačno prevazići. 
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          ____________________ 
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